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Styrelsemötesprotokoll
1999-04-15

D-SEKTIONEN, STYRELSEMÖTESPROTOKOLL 1999-04-15

Närvarolista: Ordförande Lars-Gunnar Lundgren
Sekreterare Mattias Axelsson
Industrimästare Lars Johansson
Skattmästare André Nilsson
SRD-ordförande Simon Wext (tom §7)
Cafémästare Mirjam Pearson (from §6)

Inspector Jan Eric Larsson (tom §8)
Anu Uus (tom §8)

Talman Fredrik Simonsson
Valberedare Jens Gulin (§1-§8 och §12)
Vice cafémästare Caroline Einarsson

§1 OFMÖ Lars-Gunnar Lundgren förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Anu Uus, Fredrik Simonsson, Jens Gulin och Caroline Einarsson
adjungerades.

§4 Föredragningslista Till föredragningslistan lades §15.5 Cafémästeriet. Föredrag-
ningslistan godkändes med denna ändring.

§5 Föreg̊aende mötes
protokoll

Bordlades.

§6 Beslutsuppföljning Samtliga punkter bordlades.

§7 Meddelande Lars Johansson meddelade att han i egenskap av industrimästare
ska bli intervjuad av Sydsvenskan om IDEON-dagarna. Han
berättade ocks̊a att ett samarbete om industrikontakt och
företagsaftnar har p̊abörjats mellan industrimästeriet, D-Tour
och staben.

Caroline Einarsson meddelade att nya blommor inte kommer att
fixas förrän till sommaren, d̊a de lättare kan skyddas fr̊an alkohol.

Mirjam Pearson meddelade att cafémästeriet p̊a tisdag åker till
Åhusglass för att prova sortimentet.
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Simon Wext meddelade att han tillsammans med UN-D den
28 maj åker till Linköping p̊a D-dagen, för att diskutera D-
utbildning med representanter fr̊an andra D-linjer i landet. Vidare
meddelade han att utvärdering av årskurs ett med D-98:orna
kommer att ske snart. Mer information om detta kommer senare.

Mattias Axelsson meddelade att han tillsammans med sekrete-
raren p̊a F har tagit initiativet till ett Propagandakollegium för
propagandamästare, hemsideansvariga och veckobladsredaktörer
p̊a sektionerna.

Lars-Gunnar Lundgren meddelade att det p̊a lördag är Nordisk
Elektroteknikkonferens och i samband med detta Nordiskt EM i
klägghäv p̊a fredag.

§8 Ekonomi André Nilsson meddelade att det varit problem med bokförings-
och betalningsrutinerna under v̊arterminen och vissa fakturor
har inte betalats i tid. Allt ska dock ordnas upp under veckan.

Lars-Gunnar Lundgren meddelade att han upprepade g̊anger
har försökt n̊a den person som skickade p̊aminnelsefakturan p̊a
12000 kr fr̊an 1997. Ingen har dock ringt tillbaka eller p̊a annat
sätt hört av sig, s̊a Lars-Gunnar har nu gett upp försöken.

§9 Budgetrevidering Mirjam Pearsson meddelade att cafét under v̊aren har g̊att med
mellan 3000 och 6000 kr i vinst varje vecka.
Lars-Gunnar Lundgren yrkade p̊a att styrelsen inte reviderar
liggande budget.
Styrelsen beslöt att inte revidera budgeten.
Fredrik Simonsson tyckte det var fräckt av styrelsen att v̊aga lita
p̊a liggande budget.

§10 Propositioner En proposition grundad p̊a Lars-Gunnar Lundgrens och Henrik
Anderssons motion om nya stadgar gicks igen och diskuterades.
Styrelsen beslöt att lägga fram bifogad proposition om nya
stadga.
Lars-Gunnar Lundgren och Mirjam Pearson reserverade sig mot
ordvalet ”kaffe” i §13.7 i stadgepropositionen.

§11 Motioner Motion ang̊aende TV
Styrelsen beslöt att yrka p̊a avslag med motiveringen att denna
installation medför risk för d̊aliga TV-inslag som stör harmonin i
iDét.
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Motion ang̊aende bilnamn
Styrelsen beslöt att yrka p̊a avslag med motiveringen att namnet
i den digitala eran kommer att vara inaktuellt innan D-sektionen
hinner skaffa en bil. Dessutom kommer D-sektionen aldrig köpa
n̊agon bil utan is̊afall en databuss.

Motion ang̊aende miljömästare
Styrelse beslöt att yrka p̊a avslag med motiveringen att varje
funktionär är kapabel att ta sitt miljöansvar och använda sitt
sunda förnuft i sitt dagliga värv. Sektionsmedlemmar som önskar
p̊averka sin utbildning i endera riktning rekommenderas att g̊a
med i studier̊adet.

Motion, nya stadgar
Motionärerna önskade dra tillbaka sin motion.
Lars-Gunnar Lundgren tolkade stadgan som att det är möjligt
att dra tillbaka en motion till ett sektionsmöte fram till ärendets
avgörande.

§12 Sektionsmöte Valberedningen presenterade sina förslag till funktionärsvalen p̊a
sektionsmötet.

Dagordningen gicks igenom tillsammans med talmannen.

Styrelsen beslöt att under punkten Uppdragsuppföljning yrka p̊a

att stadgerengöringen avförs fr̊an uppdragsuppföljningen,

att virtuell flaggning avförs fr̊an uppdragsuppföljningen, samt

att Sjungande av Rosa p̊a Bal avförs avförs fr̊an uppdragsupp-
följningen.

§13 Cykelinköp Bordlades.

§14 Arbetsbord till kök Bordlades.

§15 Spaljevägg Bordlades.

§15.5 Cafémästeriet Mirjam Pearson läste upp sina yrkanden om mat till caféslavarna
och avslutningsarrangemang för caféjobbarna (se bilaga).
Mattias Axelsson tilläggsyrkade till Mirjams första yrkande att
det inte ska börja gälla förrän nästa termin.
Mirjam Pearson yrkade p̊a att inte belöna caféjobbarna med
klippkort.

Styrelsen beslöt att bifalla samtliga fyra yrkanden.
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§16 Övrigt Bordlades

§17 OFMA Lars-Gunnar Lundgren förklarade mötet avslutat kl 0.00.

Vid protokollet

Mattias Axelsson
Sekreterare

Justeras

Lars-Gunnar Lundgren
Ordförande
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